



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of
Building Greening

www.bugg-congress2020.com

Information about the speaker / Informationen zum Referenten

Speaker / Referent Univ. Prof. Dipl.-Ing. Dr. techn. Azra Korjenic

Vita / Vita Azra Korjenic is a full Professor and Head of the Research Unit of Ecological Building Technologies at the Vienna University of Technology (TU Wien-Austria). She is the leader of numerous research projects, editorial board member and reviewer of various international journals and conferences, mentor and commission's member for doctoral thesis in different countries as well as the member of many scientific organizations. She has won numerous scientific awards for her research work. Prof Korjenic research activities cover a wide spectrum of topics in the building sciences: building physics, green and smart cities, Building greenery, innovative sustainable and energy efficient buildings and communities, development of new ecological materials and constructions, computational building performance modelling etc. She has published an enormous number of papers at international conferences, in numerous international scientific journals, contributed to books, talks and poster presentations, proceedings and regional magazines and academic theses. Reference List: "Azra Korjenic" <https://publik.tuwien.ac.at/start.php?lang=1>

Azra Korjenic ist ordentliche Universitätsprofessorin und Leiterin des Forschungsbereiches Ökologische Bautechnologien an der Technischen Universität Wien. Sie leitet zahlreiche Forschungsprojekte, ist Boardmitglied und Gutachterin verschiedener internationaler Zeitschriften und Konferenzen, Mentorin und Mitglied diverser Kommissionen für Doktorarbeiten in verschiedenen Ländern, sowie Mitglied vieler wissenschaftlicher Organisationen. Für ihre Forschungsarbeit hat sie zahlreiche wissenschaftliche Auszeichnungen und Preise erhalten. Die Forschungsaktivitäten von Univ. Prof. Korjenic decken ein breites Spektrum von Themen in den Bauingenieurwissenschaften ab: Entwicklung neuer ökologischer Materialien und Konstruktionen, Gebäude-begrünung, grüne und intelligente Städte, Bauphysik, innovatives und nachhaltiges Bauen etc. Sie hat eine Vielzahl von Vorträgen auf internationalen Konferenzen, Publikationen in zahlreichen internationalen Fachzeitschriften, in Büchern, in Tagungsbänden und Regionalzeitschriften veröffentlicht. Referenzliste:

"Azra Korjenic" <https://publik.tuwien.ac.at/start.php?lang=1>



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of
Building Greening

www.bugg-congress2020.com

Contact data / Univ. Prof. Dipl.-Ing. Dr. techn. Azra Korjenic,
Kontaktdaten Homepage: <https://www.obt.tuwien.ac.at>
Technische Universität Wien,
Karlsplatz 13/207-03, A - 1040 WIEN
Tel.: +43/1/58801 – 207301